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I N T E R P E L A C J A
Przedmiot, temat interpelacji: Zmiana organizacji ruchu polegająca na usunięciu znaku
zatrzymywania się i postoju na całej długości ulicy Malachitowej l w Kielcach oraz prośba o
zdemontowanie barierek umiejscowionych między chodnikiem, a jezdnią.

W imieniu mieszkańców Osiedla Podkarczówka jak również dyrekcji, pracowników,
rodziców oraz wychowanków SOSW nr 2 w Kielcach zwracani się z prośbą usunięcie znaku
zatrzymywania się i postoju dotyczącego całej długości ulicy Malachitowej l w Kielcach oraz
zdemontowanie ogrodzenia (barierek) umiejscowionych między chodnikiem, a jezdnią.

Z informacji jakie posiadam od ponad 20 lat w budynku przy Malachitowej l w
Kielcach mieści się internat dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie. Przez te
wszystkie lata żaden z mieszkańców ulicy nie wnioskował o umieszczenie tego rodzaju
ograniczeń przy w/w posesji. Przeciwnie. Zarówno sąsiedzi jak i rodzice oraz pracownicy
placówki korzystali z możliwości parkowania tam swoich aut w sposób niebłokujący czy
utrudniający przejazd. Pragnę nadmienić, że czas parkowania pracowników nie przekracza
kilku godzin wciągu dnia (w godzinach porannych 6-10 i popołudniowych 12-15:30).
Dodam, że plac przy budynku od strony ulicy Fosforytowej nie daje możliwości parkowania z
dwóch powodów. Po pierwsze uniemożliwi to korzystanie busów z garażowania, które
dowożą i odwożą uczniów o różnych porach dnia. Po drugie z tej strony budynku przebiega
droga ewakuacyjna i miejsce zbiórki na wypadek pożaru. Pragnę również zauważyć, że
budynek przy ulicy Malachitowej l, zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów z dn.
27.06.2012 w sprawie warunków i sposobu przygotowania oraz wykorzystania podmiotów
leczniczych na potrzeby obronne Państwa oraz właściwości organów w tych sprawach, został
wskazany jako miejsce tworzenia zastępczych miejsc szpitalnych.

Wprowadzone zmiany nie przyczyniają się w żaden sposób do poprawy
bezpieczeństwa ruchu drogowego, ponadto powodują znaczne utrudnienia i niedogodności
dla mieszkańców osiedla oraz niepełnosprawnych dzieci i młodzieży mieszkających w
internacie jak również ich opiekunów.

W związku z powyższym proszę o niezwłoczne podjęcie działań w przedmiotowej
sprawie.
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